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Aanleiding: 

Al ruim een jaar bent u in gesprek met de Stichting Vrienden van het Wijchens Carillon 

over de komst van een carillon in het centrum van Wijchen. Sinds begin dit jaar is de fo-

cus verlegd naar plaatsing in de toren van het Kasteel. De Stichting heeft, zo begrijpen 

wij, de door de gemeente Wijchen gevraagde onderzoeken zoals een geluidsonderzoek en 

draag-vlakpeiling uitgevoerd. Ook is een begroting overlegd en een faunaonderzoek uitge-

voerd.  

 

In het incidenteel perspectief 2020 heeft u aanvankelijk rekening gehouden met een re-

servering van € 40.000 voor het carillon. Door het instemmen met de programmabegro-

ting is op voordracht van het college deze reservering nu geschrapt.   

 

In uw brief van 21 november 2019 aan de Stichting Vrienden van het Wijchens Carillon 

geeft het college te kennen niet langer medewerking te willen verlenen aan plaatsing van 

een carillon in de toren van het Kasteel van Wijchen. Als redenen voert u aan dat een ca-

rillon geen toegevoegde cultuurhistorische waarde heeft en dat er voor 2020 geen geld 

beschikbaar is voor de nodige onderzoeken en andere kosten.  

 

Dit roept bij de fractie van het CDA Wijchen de volgende vragen op: 

 

 

Vragen: 

1. Waarom stelt het college nu de eis dat een carillon cultuurhistorische waarde moet 

toevoegen en is dit al eerder in het proces aangegeven door het college?  

2. Op welke wijze leidt in uw ogen een zorgvuldige plaatsing van het carillon ertoe dat 

afbreuk aan de cultuurhistorische waarde van het Kasteel of de Kasteeltoren ont-

staat? 

3. Hoe moeten wij deze voorwaarde zien in relatie tot andere aanpassingen of toe-

voegingen die voorzien zijn bij de aanstaande verbouwing van het Kasteel? Wij wij-

zen hierbij bijvoorbeeld op de glazen overkapping. 

4. In uw brief aan de Stichting Vrienden van het Wijchens Carillon stelt u dat ‘van 

beide kanten positieve verwachtingen zijn gewekt omtrent de plaatsing van een ca-

rillon in het Kasteel’. Kunt u ons uitleggen door wie, op welk moment en welke po-

sitieve verwachtingen zijn gewekt?  

5. Welke (nieuwe) informatie heeft er nu toe geleid dat deze ‘positieve verwachtingen 

omtrent de plaatsing van een carillon in het Kasteel’ zijn omgeslagen naar een af-

wijzende brief van het college aan de Stichting Vrienden van het Wijchens Carillon? 
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6. In 2020 is geen gemeentelijk geld beschikbaar voor dit initiatief. Dat is evident. Dit 

stelt u ook in uw brief. Bent u echter alsnog bereid medewerking te verlenen aan 

plaatsing van een carillon in de Kasteeltoren als de Stichting zelf de volledige be-

nodigde financiering (inclusief onderzoeken) voor dit burgerinitiatief bijeen weet te 

brengen? Zo nee, waarom niet? 

 

 

Namens de fractie van het CDA Wijchen, 

 

Jan Peters Sengers 

 


